
 

ZAPISNIK 

5. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Studenec, ki je bila 25.8.2023 ob 19:00 uri, v prostorih 

Krajevnega urada na Studencu 

 

Prisotni člani sveta: 

Uroš Gorenc, Miha Štajner,  Janoš Janc, Andrej Lisec, Marjan Bizjak, Martin Metelko 

Ivačič Slavica – tajnica KS Studenec 

Odsotni člani sveta :  

Anton Gramc, Damjana Pirc  

Sejo vodi: Uroš Gorenc – predsednik sveta KS Studenec 

Predsedujoči pozdravi člane sveta ter prične sejo. 

Ad 1 

Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 

Ob začetku seje je bilo prisotnih 6 članov sveta KS Studenec. 

Predsedujoči prebere predlog dnevnega reda in ga poda v razpravo ter potrditev. 

Predlog dnevnega reda: 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda                                                                             
2. Pregled zapisnika 4. redne seje sveta z dne 8.6.2023 
3. Predlogi investicij za proračun za leto 2024 
4. Tekoča dela v KS  
5. Razno 

 

Razprave ni. 

Sklep: 

Svet soglasno sprejme predlog dnevnega reda. 

Izid glasovanja:  6 za 0 proti (prisotnih 6) 

Sklep sprejet. 

 

 



 

Ad 2 

Pregled in potrditev zapisnika 4. redne seje z dne 8.6.2023 

 

Ga. Ivačič poda zapisnik v obravnavo in potrditev . 

Razprave ni. 

Sklep: 

Pripomb na zapisnik  4. redne seje z dne 8.6.2023 ni.  V potrjeni vsebini je objavljen na spletni strani 

Občine Sevnica – Krajevna skupnost Studenec. 

Izid glasovanja: 6 za 0 proti (prisotnih 6) 

Sklep sprejet. 

 

 

AD3 

                                                  Predlogi investicij za proračun za leto 2024 
 

 

Predsednik Uroš Gorenc člane sveta informira: 

- V teku je pregled stanja in zbiranja  ponudb za kategorizacijo cest v Občini Sevnica , za našo 

KS je potrebno oddati pobudo za Arto 1 

- Predsednik informira člane o posameznih postavkah, ki jih finančno pokriva KS in sicer: 

sofinanciranje društev, tekoče pokrivanje stroškov, pluženje.. in podobno, seveda računamo 

tudi na sredstva, ki bi jih še dodatno pridobili od Občine 

- Cesta Zavratec – pod Cerovšek je vrisana, priprava do asfaltacije je strošek krajanov 

- Na Artu se je podrla škarpa na igrišču, potrebna je sanacija in postavitev igral  

- Ureditev križišča Rovišče-Zavratec-Studenec, začetek priprave dokumentacije, sicer pa je to 

občinska cesta 

- Studenec – potreba po asfaltacije parkirišča 

- Postavljen merilec hitrosti -  ugotovljeno je, da je veliko prekoračitev dovoljene hitrosti – še 

ni dokončne rešitve kaj sedaj narediti 

- Obvezno je potrebno sanirati cesto Zavratec proti Hubajnici 

- Proti Breški gori je potrebno urediti prepust čez cesto 

- V Zavratcih potrebni  dodatni kontejnerji za smeti 

 

 



Ad 4 

Tekoča  dela v KS 

Predsednik informira člane sveta : 

- Zavratec- narejena je preplastitev ceste na relaciji Pavkovič-Metelko 

- Asfaltacija ceste Arto 1 – preložena na mesec september 

- Prav tako križišče v Roviščah 

- Na Gasilskem domu na Studencu – pričetek del – obnova fasade 

- Pričela se bodo dela ureditev mrliške vežice v Roviščah 

- Kar se tiče volilnih enot  - na našem območju naj ostanejo tako kot so dosedaj 

- Janc Janoš pove, da je bilo v nedavnih poplavah Arško polje zelo poplavljeno, potrebno bo 

čiščenje, potrebovali bi pesek 

- Predlog da bi se Šola na Studencu poimenovala po blaž. Grozde -  predlog ni bil sprejet 

- Ugotoviti je potrebno na kateri dan bi se praznoval krajevni praznik KS Studenec 

- V teku je zbiranje predlogov za dobitnike občinskih priznanj – rok 18.9.2023 

 

    

Ad 5 

Razno 

 

Drugih pripomb in predlogov ni bilo, zato je bila seja zaključena  ob 20.20  uri. 

 

Ob zaključku seje je bilo prisotnih 6 članov. 

 

 

 

 

 

Zapisala:                                                                                                Predsednik sveta KS: 

               Ivačič Slavica                                                                                             Uroš Gorenc 


